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تمام تاکسی های برون شهری بروجرد به سیستم الکترونیکی 
پرداخت مجهز می شوند

سپهرغرب، گروه خبر: مدیر سازمان حمل ونقل بار 
و مسافر بروجرد گفت: تمام تاکسی های برون شهری 
بروجرد تا قبل از پایان ســال مجهز به سیســتم 

الکترونیکی پرداخت می شوند.
حسن غیاثوند اظهار کرد: کارت شهروند بین پرداخت 
کرایه اتوبوس ها و تاکســی ها مشترک است و مشترکان 
با در دست داشــتن این کارت ها می توانند کرایه خود را 

کنند. پرداخت  الکترونیکی  به صورت 
وی افزود: این کار به خاطر رفاه حال همشــهریان 
انجام گرفته اســت که با نصب یک برنامه و نرم افزار 
بــر روی گوشــی های موبایــل، سیســتم راه اندازی 
پرداخت  از  این کار همشــهریان عزیز  با  و  می شــود 
پول نقد معاف شــده و با داشتن یک کارت پرداخت 
هم کرایه تاکســی و هم کرایه اتوبوس درون شــهری 

می کنند. پرداخت  را 
مدیر ســازمان حمل ونقل بار و مسافر بروجرد عنوان 
کــرد: یکی دیگر از امتیازهای پرداخــت الکترونیکی این 
است که تاکســی دارهای مجهز به گوشی همراه راحت با 
نصب این برنامه می توانند به  کار خود در ســطح شــهر 
مشغول شــوند و هیچ گونه مشکل و یا خللی در پرداخت 
کرایه ایجاد نخواهد شد؛ این شیوه نقد محسوب می شود 
و مشــکلات نبودن پول خرد هم با روش مذکور برطرف 

خواهد شد.
وی با اشــاره به شــرایط اقتصادی و سطح درآمدی 
تاکســی داران و آن دســته از رانندگان که فاقد گوشــی 
همراه مجهز و پیشــرفته هســتند، بیان کرد: برای اینکه 

همه نــاوگان حمل ونقل درون شــهری بروجرد مجهز به 
سیســتم پرداخت الکترونیکی شــوند، مبلغ سه میلیون 
تومــان وام درنظــر گرفته شــده اســت کــه رانندگان 
می توانند با در دســت داشــتن معرفی نامه از ســازمان 
حمل ونقــل بار و مســافر به بانک مراجعــه کرده و برای 
دریافت وام قرض الحســنه اقدام کنند، اقساط این وام ها 

نیز دو تا سه سال است.
غیاثوند گفت: درحــال حاضر 300 نفر از رانندگان 
برای دریافت وام اقدام و ثبت نام کرده اند و این افراد به 
محض دریافت وام برای خرید گوشــی همراه پیشرفته، 

اقــدام خواهند کرد؛ از تاکســی داران بروجردی تقاضا 
دارم تــا قبل از پایان ســال و تــا 15 بهمن ماه برای 
دریافت وام خود اقدام کننــد، چراکه اگر دریافت وام 
خود را به تعویق بیندازند، ممکن اســت ســال آینده 
مشــمول دریافت وام نشــوند و بخواهند یــک فرآیند 

کنند. دنبال  را  چندماهه 
وی تأکید کرد: تمام تاکســی های درون شهری باید 
مجهز به سیســتم پرداخت الکترونیکی شوند تا بتوانند 
کرایه هــا را به صورت کارت شــهری دریافت کنند؛ در 
ضمــن کل کرایه های دریافت شــده توســط راننده به 
حســاب پس انداز وی منتقل می شــود و هیچ ارگان و 
ســازمانی در مورد دریافت کرایــه دخالتی ندارد. ما با 
ایــن کار می خواهیم یک هزار و 800 ناوگان حمل ونقل 

تا پایان ســال مجهز به سیستم مذکور شوند.
مدیــر ســازمان حمل ونقــل بــار و مســافر بروجرد 
تصریح کرد: همشــهریان می تواننــد کارت های پرداخت 
الکترونیکــی را از دکه هــای فروش مســتقر در چهارراه 
باغمیری و خیابان شــهدا خریداری کننــد؛ قابلیتی که 
این کارت ها دارند آن است که به محض تمام شدن شارژ 

ریالی می توانند آن را توســط راننده تاکسی شارژ کنند.
وی خاطرنشــان کــرد: برنامه ای که روی سیســتم 
موبایل های پیشــرفته نصب می شــود، خیلی ساده بوده، 
کار کــردن بــا آن راحت اســت و نیاز به ســواد بالا یا 
اطلاعــات خاصی نــدارد؛ البتــه هر راننــده ای که این 
سیســتم را روی گوشــی همراه خود نصب کند، قبل از 

پرداخت آموزش های لازم را نیز می بیند.

پنجرهاستانها
روزهای سرد و برفی کرمانشاه

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری کرمانشاه عنوان کرد:

افزایش شمار اقامتگاه های بوم گردی 
کرمانشاه

فرهنگی،  میراث  مدیرکل  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
صنایع دســتی و گردشگری اســتان کرمانشاه از 
افزایش شــمار اقامتگاه های بوم گردی استان به 50 

واحد خبر داد.
امید قادری اظهار کرد: تاکنــون 24 پروانه بهره برداری 
اقامتگاه های بوم گردی در سطح استان کرمانشاه صادر شده 

است که دارای مجوز هستند.
وی با بیان اینکه واحدهای مذکور آماده پذیرش میهمان 
هســتند، افزود: بیش از 100 پرونده درخواســت تأسیس 

اقامتگاه های بوم گردی در سطح استان تشکیل شده است.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
اســتان کرمانشــاه بیان کــرد: علاوه بر صــدور 24 پروانه 
بهره برداری از این تعداد، برای 50 واحد موافقتنامه اصولی 
صادر شده و اکنون در مرحله تجهیز و تکمیل ساختمان ها 

هستند.
این مقام مســئول تصریح کرد: تا پایان سال جاری 20 
اقامتگاه بوم گردی در سطح استان به بهره برداری می رسد، 

درنتیجه شمار این واحدها به 50 مورد خواهد رسید.
قادری گفت: بیشترین متقاضیان واحدهای اقامتگاه های 
بوم گردی مربوط به منطقه اورامانات به ویژه شهرستان پاوه 

و همچنین دینور و صحنه است.
وی با تأکید بر اینکه درحال حرکت به سمت گردشگری 
روستایی و اکوتوریسم هستیم، افزود: با توجه به زندگی های 
روزمره، گردشگران دیگر وارد فضای شهری نمی شوند، بلکه 

به محیط های طبیعی تمایل دارند.
      اقامتگاه های بوم گردی قطبی از گردشگری 

است
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
اســتان کرمانشاه خاطرنشان کرد: اســتقبال گردشگران از 
اقامتگاه هــای بوم گردی به ویژه در منطقــه اورامانات و در 
فصول بهار و تابســتان، زیاد بوده؛ زیرا این منطقه بیشــتر 

شناخته شده است.
این مقام مسئول افزود: در این میان برخی اقامتگاه های 
بوم گردی که حرفه ای عمل نکرده اند و تبلیغات نداشته اند، 
با استقبال کمتر مســافران مواجه شدند؛ درحالی که برای 
جذب توریســم شــرکت در نمایشــگاه ها و انجام تبلیغات 

مجازی به صورت حرفه ای لازم است.
قــادری ادامــه داد: اقامتگاه های بوم گــردی قطبی از 
گردشــگری اســت و از میان زیرشــاخه های گردشگری، 
گردشــگری روستایی و اکوتوریســم از همه قوی تر است و 

باید به این سمت حرکت کنیم.
وی با بیان اینکه 70 درصد گردشــگرانی که وارد استان 
می شوند به اســکان در مناطق طبیعی تمایل دارند، گفت: 
درصورتی که گردشــگران قصد اسکان داشته باشند، عمدتاً 
اقامتگاه های بوم گردی را انتخاب می کنند؛ هرچند در سطح 
استان به ویژه منطقه اورامانات شماری خانه های استیجاری 

نیز وجود دارد که مسافران در آنجا هم اقامت می کنند.

معاون نظارت اداره کل حفاظت از محیط زیست 
کرمانشاه عنوان کرد:

شناسایی 3 کانون آنفلوآنزا 
فوق حاد پرندگان در کرمانشاه

ســپهرغرب، گروه خبر: معــاون نظارت و پایش 
اداره کل حفاظت از محیط زیست استان کرمانشاه از 
شناسایی ســه کانون آنفلوآنزا فوق حاد پرندگان در 

این استان خبر داد.
آذر ولی زاده با اشــاره به اینکه بــه محیط بانان و مردم 
اعلام شــده اســت از صید هرگونه پرنده مهاجر خودداری 
کنند، اظهار کرد: با توجه به آنکه کانون آنفلوآنزا در استان 
کرمانشاه مشــاهده شده اســت، باید در تمام نقاط استان 

نگرانی را احساس کنیم.
وی با اشــاره به اینکه درحال پایش تالاب های اســتان 
به عنوان زیستگاه پرندگان مهاجر هســتیم، افزود: تاکنون 
گزارشــی از آنفلوآنزای پرندگان مهاجر اعلام نشده است و 
مردم درصورت مشاهده آن را به محیط زیست اعلام کنند.

معاون نظارت و پایش اداره کل حفاظت از محیط زیست 
استان کرمانشــاه با تصریح بر اینکه امسال هیچ گونه صدور 
مجوز شــکار پرنــده را اعلام نکردیم، تصریــح کرد: میزان 
آگاهی، میزان پایش و گشــت و کنترل بالا رفته اســت و 
همین سبب شده که میزان شکار صید در استان کرمانشاه 

پایین بیاید.
ولی زاده با اشــاره به اینکه برای جلوگیری از شکار شدن 
پرندگان مهاجر باید در مرحله نخســت فرهنگ سازی شود، 
بیان کرد: شــکار پرندگان در تالاب های این استان ممنوع 
اســت و درصورت مشاهده شــکار هرگونه پرنده مهاجر در 

منطقه، با متخلفان برخورد قانونی می شود.

خبــر

تنها یک سوم روستاهای در معرض 
خطر لرستان ایمن سازی شده اند

معاون عمران روستایی  ســپهرغرب، گروه خبر: 
تنها یک سوم  تاکنون  لرســتان گفت:  بنیاد مسکن 
روستاهای در معرض خطر استان ایمن سازی شده اند.

هادی جعفری با اشاره به وجود یک هزار و 569 روستای 
بالای 20 خانوار در لرســتان، اظهار کرد: تاکنون برای 661 

روستا طرح هادی اجرا شده است.
وی خاطرنشــان کرد: 54 روســتا به دلایلی همچون در 
حرائم قرار گرفتن، قابلیت تهیه طرح هادی را ندارند؛ ضمن 
اینکه برای دیگر روســتاهای باقی مانده عملیات تهیه طرح 

درحال انجام است.
معاون عمران روستایی بنیاد مسکن لرستان با بیان اینکه 
تنها یک سوم روستاهای در معرض خطر استان ایمن سازی 
شده اند، افزود: بنا بر قانون ششم توسعه بایستی امسال 30 
درصد روســتاهای در معرض خطر ایمن سازی شوند، با این 
وجود به دلیل کمبود اعتبار تاکنون برای لرســتان این مهم 

محقق نشده است.
جعفــری بیان کرد: امســال 220 میلیــارد تومان برای 
ایمن سازی روستاهای ســیل زده استان تخصیص یافت که 

بین ستادهای معین فعال در امر بازسازی توزیع شد.
وی با اشــاره به اختصاص 34 میلیــارد تومان از ردیف 
اعتبارات ملی برای اجرای پروژه های طرح هادی در محدوده 
روستاهای استان، تصریح کرد: این اعتبار در قالب 34 پروژه 
ایمن سازی تعریف شــده که عملیات اجرایی برخی نیز در 

دست اقدام است.
معاون عمران روســتایی بنیاد مسکن لرستان ادامه داد: 
همچنین برای پروژه های آسفالتی 32 میلیارد تومان اعتبار 
مصوب پیش بینی شده بود که تنها 30 درصد آن محقق شد 
و اکنون درحال برگزاری مناقصه و انتخاب پیمانکار هستیم.
جعفری به کاهش سهم اعتبارات استانی برای روستاهای 
اســتان اشــاره کرد و گفــت: 10 میلیارد تومــان از محل 
اعتبارات اســتانی برای روســتاها تخصیص داده شد که با 
توجه به کاهش شدید اعتبارات و پرداخت دیون و مطالبات 
گذشــته، پروژه جدیدی را برای بازنگری روستاهای استان 

در دست اقدام نداریم.

رئیس سازمان صمت لرستان:
22 ماده معدنی در لرستان پروانه 

کشف و بهره برداری گرفتند

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت لرستان گفت: 22 ماده معدنی در این 

استان پروانه کشف و بهره برداری گرفته اند.
محمدرضــا صفی خانی با بیان اینکه در ســال 98 برای 
توســعه استان رویکرد جدیدی در دســتور کار قرار گرفته 
اســت، اظهار کرد: در این راســتا واحدهای تولیدی موفقی 
که در استان هستند و می توانند در تحول اقتصادی لرستان 
ایجاد انگیزه کنند، شناسایی و به آن ها کمک شده که نقش 

بهتری در اقتصاد استان ایفا کنند.
وی افزود: تنوع صنعت در لرســتان زیاد اســت و همین 
امر می تواند به ما کمک کند که برنامه ریزی بهتری را برای 

افزایش تولید و رشد اقتصادی در استان داشته باشیم.
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت لرستان با اشاره 
به اینکه نخســتین معدن آهن استان جواز کشف را گرفته 
اســت، تصریح کرد: چهار ســال قبل 14 مــاده معدنی در 
لرستان وجود داشت و این درحالی است که اکنون 22 ماده 

معدنی پروانه کشف و بهره برداری گرفته اند.
صفی خانی با اشــاره به اینکه ایجــاد ظرفیت های جدید 
قطعــاً هزینه های بالایــی دارد، گفت: مهم تــر از این امر، 
آن بــوده که از ظرفیت های فعلی خود به نحو شایســته ای 

استفاده کنیم.
وی بیان کرد: در چهار ســال گذشته با وجود فشارها به 

واحدهای صنعتی، آمار تولید استان رشد داشته است.

خبــر کرمانشاه جزء 10 استان امن کشور برای سرمایه گذاری است
ایجاد یک بازار 5000 میلیارد تومانی از تهدید زلزله

این  کرمانشاه  استاندار  گروه خبر:  سپهرغرب، 
و  را بهشت ســرمایه گذاری توصیف کرد  استان 
گفت: کرمانشاه جزء 10 اســتان امن کشور برای 

سرمایه گذاری است.
هوشــنگ بازوند روز گذشته در جمع اصحاب رسانه 
با اشــاره به تهیه »ســند اقتصاد مقاومتی« در استان، 
اظهار کرد: با تعریف تاب آوری اقتصاد مقاومتی در مقابل 
تکانه هایــی که در ســایر بخش ها وجــود دارد، تکلیف 
تمامی دستگاه های اجرایی استان در این سند مشخص 

شده است.
وی تهیه »ســند رونق تولید« را ذیل ســند اقتصاد 
مقاومتی عنوان کرد و گفت: امســال توسط مقام معظم 
رهبری به عنوان ســال رونق تولید نام گذاری شده است، 
بنابراین باید با ســرمایه گذاری موانع را از سر راه تولید 
برداریم؛ در همین راســتا ســند رونق تولیــد را با عدم 
دخالــت بخش دولتی و با به کارگیــری اتاق بازرگانی و 

دانشگاه تهیه کرد ه ایم.
استاندار کرمانشاه در توضیح دلیل تهیه و ابلاغ سند 
رونق تولید با مشــارکت اتاق بازرگانی و دانشگاه، اضافه 
کــرد: بخش خصوصی با مشــکلات و موانع بیشــتر در 

ارتباط بوده و آن ها را در این سند توضیح داده است.
     کاهش 3 درصدی نرخ بیکاری کرمانشاه 

نیازمند ایجاد 22 تا 23 هزار شغل
وی »سند اشتغال استان« را دیگر سند ذیل اقتصاد 
مقاومتی اعلام کرد و افزود: در این ســند مشخصاً اعلام 
کرده ایم که امسال باید سه درصد از نرخ بیکاری استان 

را کاهش دهیم.
بازوند با بیان اینکه معضل بیکاری یک شبه و با شعار 
حل نمی شود، تصریح کرد: برای رسیدن به این مهم باید 
22 تا 23 هزار شغل خالص در استان ایجاد کنیم، برای 
هر درصد هفت تا هشــت هزار شغل خالص نیاز است؛ 
با این توضیح که ســالانه هفت هزار و 500 نفر به بازار 
کار اضافه می شود، بااین وجود استان کرمانشاه از سنوات 

گذشته با یک انبوه و دپو از بیکاری روبه رو بوده است.
      افزایش نرخ مشــارکت و کاهش بیکاری 

در کرمانشاه
این مقام عالی دولت در اســتان کرمانشاه با اشاره به 
آمارها براســاس اعلام مرکز آمار در مورد نرخ بیکاری، 
متذکر شــد: میانگین نرخ بیکاری کشور در پاییز سال 
69 براساس اعلام مرکز آمار 11.9 درصد اعلام شده که 
این آمار در استان 25.8 درصد بوده؛ یعنی فاصله استان 

با میانگین کشوری 13.9 درصد است.
وی ادامه داد: در پاییز ســال 97 آمار کشــوری نرخ 
بیکاری 11.8 درصد عنوان شــد که در استان به 18.4 
درصد رسیده و در پاییز 98 نرخ بیکاری کشور 10 بوده 

که در استان 16.3 اعلام شده است.
بازوند اظهار کرد: یعنی فاصله از 13.9 در سال 96 به 
5.7 در ســال 98 رسیده که به معنای ایجاد شغل بوده، 
هرچند خیلی محســوس نیست، اما کم شدن فاصله به 

معنای ایجاد اشتغال است.
وی بــه تأثیر افزایش نرخ مشــارکت اقتصادی مردم 
در کم شــدن این فاصله اشــاره کرد و افزود: میانگین 
مشــارکت اقتصادی کشور در پاییز ســال 96 براساس 
گزارش های مرکز آمار 44 بوده که در اســتان کرمانشاه 
نیز همان 44 گزارش شــده و در پاییز 97 نرخ کشوری 
44.5 بود که در اســتان به 47 رسیده و درنهایت پاییز 
امسال نرخ مشــارکت اقتصادی در کشور 44.3 گزارش 
شده که این آمار در اســتان کرمانشاه به 47.4 رسیده 

است.

بازوند رسیدن نرخ مشارکت اقتصادی در استان طی 
ســال 96 از 44 به 47.4 در سال 98 را به تمایل بیشتر 
مردم برای مشارکت اقتصادی معنا کرد و گفت: افزایش 
نرخ مشارکت اقتصادی تأییدکننده کاهش نرخ بیکاری 
و فعال بــودن مجموعه اســتانی در زمینه فعالیت های 

اقتصادی است.
      بروکراســی اداری و بانک، موانع اصلی 

رونق تولید
استاندار کرمانشاه در رابطه با موانع رونق تولید افزود: 
ســرمایه در تعریف علم اقتصاد، جریان سیالی است که 
اگر موانع سر راه آن نباشد، تابع قدرت نیست و می تواند 

موفق عمل کند.
و  نرم افــزاری  زیرســاخت های  اهمیــت  بــه  وی 
ســخت افزاری یک استان برای ســرمایه گذاری اشاره و 
بیان کرد: ســرمایه گذار به زیرساخت های سخت افزاری 
یک استان ازجمله فرودگاه، آزادراه، راه آهن و غیره برای 
ســرمایه گذاری توجه دارد؛ در مقابل آن زیرساخت های 

نرم افزاری نیز برای او دارای اهمیت است.
بازوند زیرساخت های نرم افزاری برای سرمایه گذاران 
اســتان را به معنای فراهم کردن »فضای کســب وکار« 
تعریف کرد و گفت: برای سرمایه گذار فضای کسب وکار 
بســیار اهمیت دارد، در همین راستا کمیته ای تشکیل 
داده ایم کــه از نگرانی هــای ســرمایه گذار درخصوص 

سرمایه گذاری در استان کم می کند.
وی سیســتم بانکی را در قالب یکــی از این فضاها 
عنوان کرد و افزود: وضعیت سیستم بانکی ما در مقایسه 
با دیگر استان ها بهتر اســت، ساختار بانکی خوب عمل 
کرده، البته نقدهایی وجود دارد، اما به هرحال امسال در 
زمینه ارائه تسهیلات روستایی و زلزله هرکدام به صورت 

جداگانه در کشور مقام نخست را کسب کرده ایم.
این مقام ارشــد اجرایی اســتان کرمانشاه بیان کرد: 
کشورهای جهان ســوم عمدتاً گرفتار اقتصاد بانک محور 
هســتند، یعنی بانک شریک سرمایه گذار بوده و به خاطر 

سرمایه گذاری خود اظهار نظر می کند.
بازوند به قانون رفع موانع تولید و مصوبه ستاد آن در 
این رابطه اشــاره و اظهار کرد: از ابتدای امسال تاکنون 
103 جلسه ستاد رفع موانع تولید در استان برگزار شده 
که حدود 65 درصــد از مباحث آن درخصوص بانک ها 

بوده است.
      کرمانشاه نیازمند ظرفیت سازی یک مدیر 

خوب برای مقابله با تغییرات است
وی اســتان کرمانشــاه را بهشت ســرمایه گذاری 
توصیــف کرد و یادآور شــد: کرمانشــاه یک اســتان 
ثروتمند اســت، بیــش از دو هــزار و 899 کیلومتر 
رودخانه، 370 کیلومتر مرز مشــترک با کشور عراق و 
پنج بازارچه رسمی دارد، دارای جاذبه های گردشگری 
فوق العاده ای است و در بخش کشاورزی نزدیک به 9 
هزار هکتــار زمین مرطوب با بارندگی ســالانه بالای 

400 میلی متر دارد.
بازوند کرمانشــاه را جزء 10 استان امن کشور برای 
سرمایه گذاری اعلام کرد و از مشوق های سرمایه گذاری 
ســخن گفت و تصریح کرد: امســال ما یک هزار میلیارد 
تومان تسهیلات با ســود چهار تا 9 درصد در مجموعه 

حوزه تولید به متقاضیان پرداخت کرده ایم.
اســتاندار کرمانشــاه با بیان اینکه هرســاله از محل 
اعتبارات عمرانــی مبلغی را با عنوان اعتبارات اقتصادی 
برای کمک به سرمایه گذار کنار می گذاریم، افزود: خطر 
سرمایه گذاری در شــهرهای مرزی را قبول کرده ایم، به 
این معنا اگر ســرمایه گذار با سرمایه گذاری در شهرهای 

مرزی اســتان ضرر کند، دولت خســارت او را پرداخت 
خواهد کرد.

وی وجــود بروکراســی اداری را یکی از موانع جدی 
در راســتای جلوگیری از رشــد اقتصادی عنوان کرد و 
گفت: ســاختار اداری ســاختار خوبی نیست که بتواند 
روند اقتصادی را پشتیبانی کند، اما درعین حال به دنبال 

بهبود فضای کسب وکار در استان هستیم.
بازونــد وجــود 6 بازارچه مرزی کرمانشــاه که پنج 
بازارچه آن رســمی اســت را برای اســتان یک فرصت 
دانست و افزود: مرزی که یک طرفه بوده، یعنی صادرات 
داشته باشــد و وارداتی از آن صورت نگیرد، به تعبیری 
شکننده است؛ با این توصیف که مثلًا اگر حکومت عراق 
کالایی نخواهد، اما تجار دو کشور برای آن کالا به توافق 

برسند، کالا ممنوع می شود.
وی ادامه داد: امســال این مشــکل را در مرز سومار 
داشــتیم، مثلًا لبنیات را حکومت نمی خواست، اما تجار 
برای صادر کــردن آن به توافق رســیده بودند؛ همین 
دلیلی شــده که این مرز پنج ماه از طرف عراقی بســته 
شود، درحالی  که روزانه 400 تا 500 کامیون صادرات از 

این مرز صورت می گرفت.
این مقام عالی دولت در استان کرمانشاه اظهار کرد: 
با توجه به حساسیتی که روی صادرات داشتیم، بار مرز 
سومار را به مرز خسروی در ایام اربعین محول کردیم و 

اجازه ندادیم کار اقتصادی تعطیل شود.
وی وضعیت صادرات استان طی 9 ماهه سپری شده 
از ســال جاری را مطلوب ارزیابــی کرد و افزود: با توجه 
به مشکلاتی که امســال در بحث صادرات )بسته شدن 
مرز ســومار( با آن ها روبه رو بودیم، درمجموع نسبت به 
سال گذشــته خوب عمل شده و حدود 37 درصد رشد 

داشته ایم.
بازوند در ادامه بحث اشتغال و رفع مشکلات بیکاری 
را یکــی از اولویت های مهم مدیران اســتان دانســت و 
تصریح کرد: کرمانشــاه اســتانی با ظرفیــت و ثروتمند 

است، این هنر یک مدیر خوب را می طلبد.
وی کرمانشاه را مرکز ثقل غرب کشور و هاب منطقه 
توصیف کرد و گفت: دهکده لجســتیک، بندر خشــک 
در غرب کشــور و یا ســرمایه گذاری یک هــزار میلیارد 
تومانی در کرمانشــاه تعریف شده اســت؛ این بندر باید 
به استان های اطراف ازجمله ایلام، کردستان، لرستان و 

همدان خدمات رسانی کند.
بازونــد با یــادآوری رویــداد گردشــگری 2020، 
خاطرنشان کرد: رویداد بین المللی گردشگری روستایی 
و اکوتوریسم با مشــارکت 160 کشور دنیا، بزرگ ترین 
رویداد سال آینده بوده که در ایران میزبانی آن به استان 

کرمانشاه داده شده است.
اســتاندار کرمانشــاه با بیان اینکه حدود دو هزار و 
500 کیلومتــر از اورامانات اســتان را برای ثبت جهانی 
به یونســکو فرســتاده ایم، اضافه کرد: کرمانشاه نهمین 
کلان شهر کشــور است، این برای سرمایه گذار به معنای 
دروازه ورود ســرمایه بوده، باید با وجود این ظرفیت ها 

مشکلات اقتصادی استان را حل وفصل کنیم.
وی در پایان با یادآوری زلزله 7.3 ریشــتری سال 
96 اســتان و ویرانی ها و خســارت های به جامانده از 
آن، گفت: توانســتیم تهدید زلزلــه را به فرصت برای 
اســتان تبدیل کنیم، درعین حــال در زلزله یک بازار 
پنج هزار میلیــارد تومانی ایجاد کردیم که همه حتی 
اســتان های دیگر از آن اســتفاده کردند، این بازار در 
کرمانشــاه شکل گرفت و آبادانی و عمرانی آن مختص 

این استان است.

دادستان مرکز لرستان:

اداره کار شکایات و مسائل کارگری واحدهای تولیدی را مدیریت کند
سپهرغرب، گروه خبر: دادستان مرکز لرستان 
تأکید کــرد: اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
مسائل کارگری اســتان در واحدهای تولیدی را 

مدیریت کند.
ســعید رازانی در ســخنانی ضمن تأکید بر پیگیری 
مسائل و مشــکلات واحدهای اقتصادی، اظهار کرد: در 
این راســتا مدیران و دســتگاه های اجرایی استان ورود 

جدی داشته باشند.
وی با بیان اینکه فعالان اقتصادی نیز مسائل و مشکلات 
خــود را از طریق اتاق بازرگانی و خانــه صنعت، معدن و 
تجارت پیگیری و رصد کنند، عنوان کرد: همچنین براساس 
دستور رئیس قوه قضائیه باید از ظرفیت اداره کل بازرسی 

در ارتباط با بانک ها استفاده شود.

دادستان مرکز لرســتان با تأکید بر اینکه مشکلات 
واحدهای اقتصادی اســتان در بانک هــا باید پیگیری و 
حل شــوند، افزود: همچنین اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی مســائل کارگری را در واحدها مدیریت کند و 
شــکایت هایی که از طریق این اداره کل مطرح اســت، 

مدیریت شوند.
رازانی تصریح کرد: گاهی اوقات پرونده های شکایات 
کارگری وارد سیســتم قضائی می شود و این امر موجب 

افزایش مشکلات واحدهای تولیدی است.
وی همچنیــن بر لزوم اســتفاده از تجــارب موفق 
واحدهــای تولیدی فعال اســتان تأکید کــرد و گفت: 
می توان از این تجارب برای فعال شــدن واحدهای دیگر 

استفاده کرد.


